To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNION FINANCIAL BROKERAGE Date: 01-04-2021 02:58:54 PM Subject: Acquiring or possession of 10% of any securities of the same issuing Company	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاتحاد للوساطة المالية التاريخ: 01-04-2021-58:54 PM الموضوع: شراء او تملك 10% من اسهم شركة مصدرة واحدة تحت تصرف اي شخص
Kindly be informed that Jordan Chemicals Company has purchased or acquired 265000 shares from JORDAN POULTRY PROCESSING & MARKETING shares on 31-03-2021. Jordan Chemicals Company ownership in this company became 3062108 shares, with a percentage of ownership 12.998 in the company's capital	أرجو إعلامكم بأن شركة كيماويات الاردن قد قام بتاريخ 31-2021 بشراء او تملك 265000 سهما من أسهم شركة الأردنية لتجهيز وتسويق الدواجن ومنتجاتها, حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة 3062108 سهم وبنسبة 12.998 من رأس مال الشركة
Date of Acquiring or Possession: 31-03-2021	تاريخ التملك او الشراء: 31-03-2021
The purpose of Acquiring or Possession:	:الهدف من عملية الشراء او التملك
Owns more than 10% of the company's shares	يمتلك اكثر من 10% من اسهم الشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Zaid Khaleel Ammourah Position: Compliance Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Zaid Khaleel Ammourah المنصب: مدير الامتثال